
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 23/2014 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 462/2014                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση α) συμμετοχής του Δήμου στο Πρόγραμμα 
Χρηματοδοτικού μηχανισμού Ευρωπαϊκού Οικονομικού 
Χώρου 2009-2014, β) αποδοχή των όρων της 
πρόσκλησης και γ) εξουσιοδότησης του Δημάρχου. 

 
Σήμερα 27 Οκτωβρίου του έτους 2014 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 18:00 

συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του 
Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με 
ημερομηνία 23/10/2014 γραπτή πρόσκληση του Αντιπροέδρου του Δ.Σ. που δόθηκε σ’ όλους τους 
Συμβούλους, τους Προέδρους Δημοτικών & Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών 
Κοινοτήτων και στον Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010. 

Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού 
επί συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  39 μέλη: 

                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 
1) Α. Λαζαρίδης, 2) Θ. Αγγελίνας, 3) Χ. Κούτρας, 4) Τ. 
Χατζηαθανασίου, 5) Β. Παπαδόπουλος, 6)Α.Σιδηρόπουλος, 
7)Δ.Κουλουριώτης, 8)Δ.Τραπεζανλής, 9) Θ. Κορωνάς, 
10)Σ.Διαμάντης, 11)Γ.Σοφιανίδης, 12) Ν. Μωυσιάδης, 
13)Π.Τσαπαρόπουλος, 14) Β.Λυκοστράτης, 15)Ι.Χειμώνας, 
16)Λ.Ακριβόπουλος, 17)Σ.Ασλάνογλου, 18)Γ.Ορφανίδης, 
19)Ε.Ιακωβίδου, 20) Χ. Γαϊτάνου, 21) Ν. Μαυροκεφαλίδης, 
22)Α.Σιακαβάρας, 23)Θ.Τέτος, 24)Κ.Καραπαναγιωτιδης, 
25)Ι.Κυρατλίδης, 26) Μ. Σουμελίδης, 27) Ν. Τσιαμήτρος, 
28)Ζ.Πατσίκας, 29) Α. Καγκελίδης, 30)Γ.Γουλτίδης, 
31)Ι.Παπαγιάννης, 32)Η.Τσιφλίδης, 33)Σ.Ελευθεριάδου, 
34)Ν.Μπέκης, 35)Π.Παπαδίνα, 36)Α.Αποστολόπουλος, 
37)Α.Μαρκούλης, 38)Σ.Στουγιάννος, 39)Γ.Μελιόπουλος. 

Γ. Κάκαρης, Μ. Παπαϊωάννου, 

                 Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                               
Ε.Γκόγκα, Ν. Αγγέλου, Η. Μπατσαράς 

Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Χ.Κεχαΐδης, Σ.Κωτσιαντής, Ν.Γερούκης, Δ.Παπαπετρίδης, Σ. Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, Η.Σοφιανίδης,  Σ. 
Μισοκέφαλος, Α. Βοργιαζίδου, Γ.Λιλιόπουλος, Α. Πέτρου, Χ.Σταφυλίδου, Α. Κακαγιάννης, Ι.Σιδηρόπουλος, 
Κ.Πιστοφίδης, Α.Γκεκόπουλος, Σ.Λυκοστράτης, Ι.Καραγιάννης, Χ. Τσανασίδης, Ε.Μοτσιόπουλος, Π. 
Ποταμόπουλος, Α. Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, Μ. Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος. 
Σημείωση: 1)Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση προσήλθε ο κ.Π.Τσαπαρόπουλος και αποχώρησε ο κ.Ζ.Πατσίκας. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 450/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ.Α.Λαζαρίδης και προσήλθε ο κ.Ζ.Πατσίκας. 
3)  Κατά τη διάρκεια των επί μέρους ψηφοφοριών της υπ’ αριθ. 451/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ.Σ.Ελευθεριάδου, 
Η.Τσιφλίδης, Ι.Παπαγιάννης, Λ.Ακριβόπουλος, Α.Καγκελίδης, Δ.Κουλουριώτης, Ν.Μπέκης, Μ.Σουμελίδης και επανήλθαν οι 
κ.κ. Λ.Ακριβόπουλος, Σ.Ελευθεριάδου, Μ.Σουμελίδης, Ν.Μπέκης. 
4) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 452/2014 απόφασης προσήλθε ο κ. Δ.Κουλουριώτης 
5) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 453/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ.Τ.Χατζηαθανασίου. 
6) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 454/2014 απόφασης προσήλθε ο κ.Τ.Χατζηαθανασίου και αποχώρησαν οι κ.κ Ζ.Πατσίκας, 
Ε.Ιακωβίδου. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 456/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Μελιόπουλος, Ν.Μωυσιάδης, 
Κ.Καραπαναγιωτίδης, Ν.Τσιαμήτρος, Γ.Ορφανίδης. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 457/2014 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ν.Μωυσιάδης, Ζ.Πατσίκας 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 460/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ.Μ.Σουμελίδης 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 463/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Δ.Τραπεζανλής, Ν.Μωυσιάδης. 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 464/2014 απόφασης προσήλθε ο κ. Ν.Μωυσιάδης 
12) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 465/2014 απόφασης προσήλθε ο κ. Δ.Τραπεζανλής και αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Σοφιανίδης, 
Λ.Ακριβόπουλος, Ν.Μπέκης. 
13) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 467/2014 απόφασης προσήλθε ο κ.Ν.Μπέκης 
14) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 472/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ. Σ.Διαμάντης 
15) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 473/2014 απόφασης προσήλθε ο κ. Σ.Διαμάντης 



 

Στη συνέχεια ο πρόεδρος, εισηγούμενος το 12ο θέμα της ημερήσιας διάταξης, έθεσε υπόψη 
του συμβουλίου το από 22-10-2014 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου Κωνσταντίνου 
Βοργιαζίδη, που έχει ως εξής: 

 Το Πρόγραμμα Χρηματοδοτικού Μηχανισμού Ευρωπαϊκού Οικονομικού Χώρου (ΧΜ 
ΕΟΧ) 2009-2014, Θεματική Περιοχή «Ανανεώσιμες Πηγές Ενέργειας», συνολικού 
προϋπολογισμού 11.188.235€, συγχρηματοδοτείται από τις χώρες ΕΟΧ-ΕΖΕΣ (Ισλανδία, 
Λιχτενστάιν και Νορβηγία) κατά 85% (9.510.000€) και από το Πρόγραμμα Δημοσιών Επενδύσεων 
της Ελληνικής Δημοκρατίας κατά 15% (1.678.235€). Η θεματική περιοχή του προγράμματος 
«Ανανεώσιμες Πηγές Ενέργειας» του XM EOX 2009-2014 για την Ελλάδα, έχει ως βασικό 
στόχο την αύξηση της συμμετοχής των Ανανεώσιμων Πηγών Ενέργειας (AΠΕ) στην παραγωγή 
και κατανάλωση ενέργειας και ταυτόχρονα τη μείωση των εκπομπών των αερίων του θερμοκηπίου. 

   Το πρόγραμμα συμβάλλει στην υλοποίηση επιδεικτικών έργων ΑΠΕ στην χώρα μας, ως 
πυλώνα πράσινης ανάπτυξης, στο πλαίσιο των υποχρεώσεων μας (20-20-20). Επίσης, επιδιώκει την 
άμβλυνση των κοινωνικών και οικονομικών ανισοτήτων και την ενίσχυση των διμερών 
συνεργασιών των κρατών-μελών στο χώρο των ΑΠΕ. 

   Απώτερος σκοπός είναι η προώθηση και ουσιαστική συμβολή στην υλοποίηση ενός 
πλαισίου ισόρροπης ανάπτυξης, που δημιουργεί δυνατότητες μεγάλης προστιθέμενης αξίας και 
προοπτικές στην τοπική οικονομία, την εξοικείωση των κατοίκων με τις πρακτικές αειφόρου 
ανάπτυξης και τη βελτίωση της ποιότητας ζωής. 

   Οι προτάσεις που θα υποβληθούν θα πρέπει να συμβάλλουν στους γενικούς στόχους του 
ΧΜ ΕΟΧ 2000-2014 οι οποίοι είναι: 

 να μειωθούν οι οικονομικές και κοινωνικές ανισότητες εντός του Ευρωπαϊκού 
Οικονομικού Χώρου, 

 να αξιοποιηθούν βέλτιστα οι πόροι μέσα από τεχνικά επαρκείς, αποτελεσματικές και 
καλώς λειτουργούσες διοικητικές δομές, 

 να διασφαλισθεί η ποιότητα των δράσεων, η αποτελεσματικότητα, η αποδοτικότητα, η 
εύρυθμη διαχείριση της υλοποίησης των έργων με προϋποθέσεις διαφάνειας και χρηστής 
διακυβέρνησης. 

   Ειδικότερα, οι προτάσεις που θα υποβληθούν θα πρέπει να συμβάλλουν στο βασικό στόχο 
της θεματική περιοχής, αυτόν της αύξησης του μεριδίου των ΑΠΕ στη χρήση ενέργειας στη χώρα, 
προωθώντας μία οικονομία λιγότερο εξαρτημένη από τον άνθρακα. Ταυτόχρονα, αποσκοπεί στον 
περιορισμό των οικονομικών και κοινωνικών ανισοτήτων και στην ενδυνάμωση των σχέσεων 
μεταξύ των δοτριών χωρών και της Ελλάδας. 

   Μπορούν να υποβληθούν προτάσεις (από όσους έχουν δικαίωμα συμμετοχής, σύμφωνα με 
το άρθρο 4) της πρόσκλησης αποκλειστικά σε μια από τις παρακάτω κατηγορίες 

 Κατηγορία 1 – Ολοκληρωμένες παρεμβάσεις ΑΠΕ σε τοπικές «Κοινότητες»,- όπως 
ορίζονται στον Πίνακα 1 του άρθρου 1 της πρόσκλησης. 

 Κατηγορία 2 – Ολοκληρωμένες παρεμβάσεις ΑΠΕ σε «Μικρό νησί» – προκαθορισμένο 
έργο (predefined project). 

   Οι παρεμβάσεις σε κτίρια, εγκαταστάσεις και χώρους, καθώς και οι δείκτες 
παρακολούθησης του προγράμματος ανά κατηγορία, παρουσιάζονται στον Πίνακα 2 της 
πρόσκλησης- επισυνάπτεται η πρόσκληση-. 

 
Πίνακας 2: Παρεμβάσεις ανά Κατηγορία 
 
Κατηγορίες Παρεμβάσεις 

1.Ολοκληρωμέ
 

Παρεμβάσεις 
ΑΠΕ σε τοπικές       
«Κοινότητες» 

Ενδεικτικές Παρεμβάσεις: 
 Γεωθερμικές αντλίες, ηλιοθερμικά συστήματα, και συστήματα 

βιομάζας για την κάλυψη θερμικών και ψυκτικών φορτίων. 
 Χρήση ΑΠΕ για την παραγωγή και χρήση της ηλεκτρικής ενέργειας 

σε εγκαταστάσεις όπως π.χ. επεξεργασία υγρών αποβλήτων, μονάδες 
αφαλάτωσης, άντληση νερού, φωτισμό κλπ. 



 Χρήση ΑΠΕ για τροφοδοσία και φόρτιση ηλεκτρικών οχημάτων. 
 Χρήση ΑΠΕ για τις ανάγκες ηλεκτρισμού μαρίνων, μικρών 

λιμανιών κλπ . 
 Συστήματα αποθήκευσης και διαχείρισης ενέργειας 
 Άλλες συναφείς παρεμβάσεις ΑΠΕ που συμβάλλουν στους στόχους 

του προγράμματος. 
 
   Επισημαίνεται ότι οι Φορείς Υλοποίησης πρέπει να αναλάβουν τις απαραίτητες ενέργειες 

και να διασφαλίσουν ότι όλες οι υπάρχουσες συμβατικές πηγές ενέργειας οι οποίες θα 
αντικατασταθούν από ανανεώσιμες πηγές ενέργειας, θα αποσυρθούν κατά την ημερομηνία 
ολοκλήρωσης του Προγράμματος. 

   Τα έργα τα οποία θα ενταχθούν στο Πρόγραμμα θα χρηματοδοτηθούν έως 100% από τον 
προϋπολογισμό του Προγράμματος όντας σε πλήρη συμφωνία με τις ισχύουσες διατάξεις περί 
ανταγωνισμού και κρατικών ενισχύσεων και σε συνδυασμό με τις υφιστάμενες κανονιστικές 
ρυθμίσεις για τη μη επιτρεπόμενη δυνατότητα παραγωγής εσόδων κατά την προβλεπόμενη περίοδο 
λειτουργίας των έργων. 

   Για τα έργα της Κατηγορίας 1 - «Κοινότητα», ο επιλέξιμος προϋπολογισμός είναι από 
500.0000 έως και 3.000.000 € ανά πράξη Φορέα Υλοποίησης. 

   Το συνολικά διαθέσιμο ποσό του προγράμματος για την κατηγορία Ι που προσδοκά να 
συμμετέχει ο Δήμος , είναι 7.963.111,00€. 

   Όπως αναφέρεται στο άρθρο 4 της πρόσκλησης , οι Ο.Τ.Α. σαν Ν.Π.Δ.Δ. έχουν δικαίωμα 
συμμετοχής στο πρόγραμμα. 

«Άρθρο 4: Δικαίωμα Συμμετοχής 
4.1. Όλα τα Νομικά Πρόσωπα Δημοσίου ή Ιδιωτικού Δικαίου (ΝΠΔΔ, ή ΝΠΙΔ) που 

λειτουργούν εντός των ελληνικών γεωγραφικών συνόρων προς όφελος του δημοσίου συμφέροντος, 
π.χ. εθνικές, περιφερειακές και τοπικές αρχές, φορείς, κλπ.» 

   Ο φάκελος των δικαιολογητικών που πρέπει κατ’ αρχή να υποβληθεί για την εξασφάλιση 
της συμμετοχής του Δήμου στο πρόγραμμα ,θα πρέπει να περιέχει εκτός άλλων – εμφανίζονται στη 
συνημμένη πρόσκληση- απόφαση του αρμόδιου διοικητικού οργάνου (Δημοτικού Συμβουλίου, 
Περιφερειακού Συμβουλίου, Πρυτανικού Συμβουλίου, Διοικητικού Συμβουλίου, Απόφαση Γενικού 
Γραμματέα Υπουργείου, Περιφέρειας κ.λπ.) για αποδοχή των όρων της Πρόσκλησης και έγκριση 
συμμετοχής στο Πρόγραμμα. 

   Έχοντας υπ’ όψη τα πιο πάνω, ως και το αναφερόμενο νομοθετικό πλαίσιο στη 
συνημμένη και αναπόσπαστη στο παρόν Α.Π.: 1170/ΚΑΠΕ /10/10/2014 πρόσκληση, 
παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να αποφασίσει: 

1.- Για την έγκριση συμμετοχής του Δήμου Βέροιας στο εν λόγω πρόγραμμα 
2.- Για την αποδοχή των όρων της πρόσκλησης 
3.- Την εξουσιοδότηση του Δημάρχου να υπογράφει όλα τα απαιτούμενα έγγραφα για την 

συμμετοχή του Δήμου στο πρόγραμμα 
Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Δήμαρχος: Το πρόγραμμα αφορά την τοποθέτηση ΑΠΕ σε δημοτικά κτίρια, ώστε να μη 

γίνεται κατανάλωση ρεύματος από τη ΔΕΗ, να είσαι δηλαδή αυτοπαραγωγός. Δε μπορείς με αυτό 
το πρόγραμμα να πουλήσεις ρεύμα, αλλά πρέπει να καλύπτεις τις ίδιες ανάγκες ενός δημοτικού 
κτιρίου. Ως επί το πλείστον τα μεγάλα δημοτικά κτίρια είναι τα σχολεία, που έχουν και τη 
μεγαλύτερη κατανάλωση.  

Φιλοδοξούμε εν ολίγοις (αν και τα χρονικά περιθώρια είναι στενά) να ενταχθούμε στο 
πρόγραμμα του ΚΑΠΕ, τοποθετώντας αυτές τις ΑΠΕ, που θα είναι μικρές ανεμογεννήτριες ύψους 
4 μέτρων σε επιλεγμένα δημοτικά κτίρια, που έχουν τις μεγαλύτερες καταναλώσεις. 

Μπέκης: Δήμαρχε, επειδή το θέμα με τις ΑΠΕ έχει παραγίνει και βρήκαν κάποιες εταιρίες 
την ευκαιρία να βγάλουν υπέρ-κέρδη, καταστρέφοντας το περιβάλλον και μη προσφέροντας τίποτε 
στην ουσία. Για παράδειγμα κάποιες ΑΠΕ παράγουν ηλεκτρική ενέργεια που μπορούν να 
αντικαταστήσουν το λιγνίτη, ο λιγνίτης εξακολουθεί να χρησιμοποιείται για την παραγωγή 
ηλεκτρικού ρεύματος και να μολύνει. 

 
 



 
Είπατε ότι σε σχολεία ή άλλα επιλεγμένα σημεία θα τοποθετηθούν ανεμογεννήτριες και το 

παραγόμενο έργο θα αντικαταστήσει την ηλεκτρική ενέργεια; Δε θα πουληθεί; 
Δήμαρχος: Ναι. 
Μπέκης: Αυτό ισχύει. Άρα δε θα πουληθεί στη ΔΕΗ και η ΔΕΗ θα το ισοφαρίσει με την 

δική της παραγωγή. Γιατί έχω την εντύπωση πως δεν επιτρέπεται αυτό. Αν όντως ισχύει, θα το 
ψηφίσουμε 

Λαζαρίδης: Ενημερωτικά να πω ότι για οποιαδήποτε εφαρμογή από εδώ και στο εξής δε θα 
πωλείται το ηλεκτρικό ρεύμα που παράγεται, αλλά θα συμψηφίζεται με το λογαριασμό σου. Στο 
εξής όποιος κατασκευάζει φωτοβολταϊκό ή αιολικό πάρκο, θα συμψηφίζεται ο λογαριασμός, δε θα 
πουλάει ρεύμα. 

Δήμαρχος: Αυτό είναι και έγγραφη δέσμευσή μας, ότι το συγκεκριμένο έργο δε μπορεί να 
επιφέρει κέρδη. Θα είμαστε αυτοπαραγωγοί, μόνο για τις ανάγκες μας. 

Γουλτίδης: Πως έγινε η επιλογή της ανεμογεννήτριας; Γιατί η ανεμογεννήτρια παράγει 
ρεύμα όταν θα έχει τον κατάλληλο αέρα. Γιατί δεν έγινε η επιλογή του φωτοβολταϊκού; 

Στο εισηγητικό, γράφεται στις ενδεικτικές παρεμβάσεις για συστήματα βιομάζας. Γιατί δε 
μπαίνουμε στο πρόγραμμα παραγωγής ηλεκτρικής ενέργειας από βιομάζα, στη μονάδα βιολογικού 
καθαρισμού στο Μακροχώρι; Δε μπορούμε να το εντάξουμε; 

Μωυσιάδης: Επειδή το πρόγραμμα αυτό αφορά και τα Ν.Π.Ι.Δ., έχουμε τα χρονικά 
περιθώρια να εντάξουμε και τη ΔΕΥΑΒ; Διότι βλέπω ότι αφορά πολλές δραστηριότητες κι έχει 
μεγάλη σημασία για τη ΔΕΥΑΒ. 

Δήμαρχος: κε Γουλτίδη, θα μπορούσε να είναι οποιαδήποτε μορφή ΑΠΕ. Διαλέξαμε το 
συγκεκριμένο, διότι οι ανεμογεννήτριες κατασκευάζονται από ελληνική εταιρία (που είναι 
σημαντικό για εμάς), γιατί είναι μικρές, κομψές, μοιάζουν με δέντρα κι οι παρεμβάσεις που 
απαιτούνται είναι πολύ λιγότερες σε σχέση με τα φωτοβολταϊκά συστήματα. Για να πάρεις την ίδια 
απόδοση θα έπρεπε να τοποθετήσεις πολλά τ.μ. με φωτοβολταϊκά σε σχέση με μια μικρή 
ανεμογεννήτρια. Αυτός είναι κι ο λόγος που τις προτιμούμε. 

Κε Μωυσιάδη, τα χρονικά περιθώρια είναι πολύ στενά, η υποβολή συμμετοχής λήγει στις 3-
11-2014, γι’ αυτό και γίνεται ένας αγώνας δρόμου, γιατί η πρόσκληση ήρθε πολύ αργοπορημένα 
στα χέρια μας, στις 10/10/2014  

Μαυροκεφαλίδης: Επιδιώκουμε την αυτονομία και την ενεργειακή αυτάρκεια των 
επιλεγόμενων κτιρίων. Άρα λοιπόν, αν πλεονάσει η ενέργεια τι γίνεται; 

Δήμαρχος: Σε περίπτωση πλεονάσματος, θα υπάρχει σύστημα αποθήκευσης με 
συσσωρευτές, από όσο γνωρίζουμε. Σε κάθε περίπτωση δε θα υπάρξει οικονομικό όφελος από 
πώλησή του. 

Γουλτίδης: Αυτά που ακούστηκαν μου θυμίζουν το «Πήραμε την ανάπλαση γιατί δεν 
προλαβαίναμε, έπρεπε να την πάρουμε, δεν την είδαμε». 

Το να βάλουμε ανεμογεννήτριες σε ένα κτίριο που θα είναι μόνο τις 30 από τις 365 ημέρες 
παραγωγικό. Δε θα βάλουμε φωτοβολταϊκά ενώ ο λόγος είναι να παράγουμε ρεύμα με ΑΠΕ, για να 
καταναλώνουμε το ρεύμα για να μη χρεώνουμε το Δήμο, εγώ δε θα συμφωνήσω.  

Θα σεβαστώ το γεγονός ότι η πρόσκληση ήρθε την τελευταία στιγμή, αλλά θα προτιμούσα 
να προσπαθήσουμε να τρέξουμε το πρόγραμμα βιομάζας στο βιολογικό καθαρισμό. 

Πρόεδρος: Συμφωνείτε με την εισήγηση του Δημάρχου; 
Μέλη: Ναι. 
Λευκή ψήφο έδωσαν πέντε (5) δημοτικοί σύμβουλοι, οι: Ζ.Πατσίκας, Γ.Γουλτίδης, 

Σ.Ελευθεριάδου, Α.Μαρκούλης, Σ.Στουγιάννος 
Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 

1.- Το από 22-10-2014 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου. 
2.- Την με αρ. πρωτ. 1170/ΚΑΠΕ/10-10-2014 ανοικτή πρόσκληση εκδήλωσης ενδιαφέροντος του 
Κέντρου Ανανεώσιμων Πηγών Ενέργειας. 
3.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας 
4.- Τις διατάξεις του άρθρου 65 του Ν. 3852/2010 (Πρόγραμμα Καλλικράτης) και του άρθρου 96 
του Ν.3463/2006. 
 

 



 
 

Αποφασίζει κατά Πλειοψηφία 
 
 

Α) Εγκρίνει τη συμμετοχή του Δήμου Βέροιας και την υποβολή πρότασης στο Πρόγραμμα 
ΧΜ ΕΟΧ 2009-2014 (Χρηματοδοτικός Μηχανισμός Ευρωπαϊκού Οικονομικού Χώρου). 

Β) Αποδέχεται του ειδικούς όρους της με αρ. πρωτ. 1170/ΚΑΠΕ/10-10-2014 ανοικτής 
πρόσκλησης εκδήλωσης ενδιαφέροντος για την υποβολή προτάσεων πράξεων στο Πρόγραμμα ΧΜ 
ΕΟΧ 2009-2014 (Χρηματοδοτικός Μηχανισμός Ευρωπαϊκού Οικονομικού Χώρου) του Κέντρου 
Ανανεώσιμων Πηγών Ενέργειας. 

Γ) Εξουσιοδοτεί το Δήμαρχο Βέροιας Κωνσταντίνο Βοργιαζίδη για την υπογραφή όλων των 
απαιτούμενων εγγράφων για τη συμμετοχή του Δ. Βέροιας στο εν λόγω πρόγραμμα. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  462 / 2014 
.............................................................................................………................................. 
Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση συντάχθηκε 

το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 

 
 

Τηλέμαχος Χατζηαθανασίου 

 
 

Αθανάσιος Αποστολόπουλος 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Α.  Λαζαρίδης  Ε. Γκόγκα  
Θ. Αγγελίνας     
Χ. Κούτρας     
Β. Παπαδόπουλος   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Α. Σιδηρόπουλος  Η. Μπατσαράς  
Δ. Κουλουριώτης  Ν. Αγγέλου  
Δ. Τραπεζανλής     
Θ. Κορωνάς     
Σ. Διαμάντης     
Γ. Σοφιανίδης     
Ν. Μωυσιάδης     
Π. Τσαπαρόπουλος     
Β. Λυκοστράτης     
Ι. Χειμώνας     
Λ. Ακριβόπουλος     
Σ. Ασλάνογλου     
Γ. Ορφανίδης     
Ε. Ιακωβίδου     
Χ. Γαϊτάνου     
Ν. Μαυροκεφαλίδης     
Α. Σιακαβάρας     
Θ. Τέτος     
Κ. Καραπαναγιωτίδης     
Ι. Κυρατλίδης     

Μ. Σουμελίδης     
Ν.  Τσιαμήτρος     
Ζ. Πατσίκας     
Α. Καγκελίδης     
Γ. Γουλτίδης     
Ι. Παπαγιάννης     
Σ. Ελευθεριάδου  

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  30-10-2014 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

    ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΒΟΡΓΙΑΖΙΔΗΣ 

Η. Τσιφλίδης 
Ν. Μπέκης 
Π. Παπαδίνα 
Α. Μαρκούλης 
Σ. Στουγιάννος 
Γ. Μελιόπουλος 
  
  

 
 
 
 

 


